



Styre: Fakultet for kunst, musikk og design

Dato: 30.08.2023

Styresak: 62/23 Orienteringssak c)

Arkivsaksnr: 2023/155-6

Møtedato: 7. september 2023

Arbeidsgruppe for arealeffektivisering – status for arbeidet

Bakgrunn

SAK 20/23 mandat og sammensetning for arbeidsgruppe som skal se på arealeffektivisering av Møllendalsveien 61:

<https://ekstern.filer.uib.no/kmd/fakultetsstyret/2023/9.%20mars/SAK%202023%20arbeidsgruppe%20som%20skal%20se%20p%C3%A5%20arealeffektivisering%20i%20M61%20sammensetning%20og%20mandat.pdf>

Formålet med arbeidet er å se på bedre arealutnyttelse i M61 generelt, samt å legge til rette for stipendiatene i M61, og med det frigjøre leiekostnader i Møllendalsbakken som er 2,5 millioner pr. år. Arbeidsgruppen er også bedt om å se på sambruksgevinster med det nye Griegakademiet. Utfyllende informasjon om arbeidsgruppens mandat og sammensetning finne i SAK 20/23 som det er lenket til ovenfor. To av instituttene vil i løpet av høsten måtte skifte ut sine medlemmer av ulike årsaker, men vi sørger for at kontinuiteten i arbeidet blir ivaretatt.

Arbeidsgruppen har hatt 4 møter vårsemesteret 2023, og har primært hatt hovedfokus på kartlegging av eksisterende arealer og få innsikt i hvordan vi pr. i dag utnytter arealene våre. I forbindelse med befaringene er det diskutert ulike scenarier og mulige løsninger for å kunne utnytte arealene bedre med mål om å få ned kostnadene.

Arbeidsgruppens møter så langt:

Møte 1: Gjennomgang av mandatet fra fakultetsstyret, avgrensninger /avklaringer

Møte 2: Befaring i Møllendalsbakken 11 og Møllendalsveien 61

Møte 3: Presentasjon av timeplanssystemet og rombooking – muligheter og begrensninger

Møte 4: Befaring i Lars Hillesgate 3 (Griegakademiet)

Etter presentasjon av timeplanleggingen bestemte arbeidsgruppen seg for å gjøre et pilotprosjekt høsten 2023. Etter innspill fra studentene blir et prosjekttrom stilt til disposisjon i M61 denne høsten, der studentene selv får ansvaret for organisering. Vi ønsker å teste ut om det blir mer effektivt utnyttelse av romressursen med en slik ordning, og senere vurdere i hvilken grad dette kan være en ordning i tillegg til den ordinære timeplanleggingen/rombookingen.

Arbeidsgruppen planlegger snarlig et nytt møte for å gå gjennom innsamlet materiale, og legge en plan for det videre arbeidet. Endelig anbefaling fra arbeidsgruppen blir lagt frem i fakultetsstyremøte 14.12.23.

Frode Thorsen
Dekan

30.08.23 ELIHØ